
ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ № 2 

засідання методичної комісії архітектурного факультету 

від «26» вересня 2022 р. 

Присутні: проф. Кащенко О.В., проф. Ковальська Г.Л., проф. Шебек Н.М., 

проф. Слєпцов О.С., проф. Куцевич В.В., проф. Тімохін В.О., проф. Товбич 

В.В., проф. Плоский В.О., проф. Панченко Т.Ф., проф. Чорноморденко І.В., 

проф. Ботвіновська С.І., проф. Бачинська Л.Г., проф. Третяк Ю.В., доц. 

Кравченко І.Л., ас. Андропова О.В., доц. Ніколаєнко Т.П., доц. Лакуша Н.М., 

доц. Сингаївська М.А., доц. Ладан Т.М., доц. Брідня Л.Ю., доц. Косаревська 

Р.О., доц. Літошенко Г.В., доц. Проценко С.М., доц. Рябець Ю.С., доц. 

В’язовська А.В., доц. Яремчук О.М. 

Запрошені:  

представники стейкхолдерів: доц. Панченко О.О. - віцепрезидентка ГО 

"Агенція сталого розвитку громади", доцент кафедри теорії архітектури 

КНУБА, проф. Юнаков С.Ф. - заслужений архітектор України, директор і 

головний архітектор ТОВ «Архітектурне бюро «Юнаков та партнери», 

професор кафедри теорії КНУБА, доц. Приймак В.В. – керівник ПП ТАМ 

АРХ-ДИЗАЙН БЮРО, доцент кафедри АПЦБС.  

представники студ. спільноти: студ. кафедри теорії архітектури 2 курсу 

магістерського рівня Сидорчук Надія, студ. кафедри АПЦБС 2 курсу 

магістерського рівня Мелешко Олена, студ. кафедри АПЦБС 2 курсу 

магістерського рівня  Ренська Софія. 

СЛУХАЛИ: гаранта ОНП «Архітектура будівель і споруд» - завідувача 

кафедри теорії архітектури, доктора архітектури, професора Ковальську Г.Л 

про підготовку до акредитації освітньо-наукової програми. Ковальська Г.Л. 

доповіла про роботу з упорядкування інформації стосовно освітньо-наукової 

програми; про затвердження стандарту освіти і відповідність ОНП новому 

стандарту; про необхідність оновлення сайту КНУБА; про подальшу 

співпрацю зі здобувачами освіти в напрямку покращення освтньо-наукової 

програми. Також гарантом запропоновані зміни в ОНП на наступний рік в 

частині удосконалення обов’язкової компоненти «Концептуальне 

архітектурне проектування», а також розширення набору вибіркових 

дисциплін за напрямком БІМ-технологій, що сприятиме подальшому 

підвищенню рівня освіти здобувачів на другому магістерському рівні 



ВИСТУПИЛИ: проф. Кащенко О.В., доц. Брідня Л.Ю., проф. Товбич В.В., 

проф. Куцевич В.В., проф. Слєпцов О.С. Відмітили високу якість підготовки 

до акредитації, необхідність подальшого оновлення сайту КНУБА та 

удосконалення освітньо-наукової програми із запропонованими гарантом 

змінами на наступний навчальний рік.  

ВИРІШИЛИ: продовжити підготовку до акредитації, а також врахувати 

зауваження гаранта і стейкхолдерів при оновленні ОНП на наступний 

навчальний рік. 

 

Голова доц. ___________________________________ Хараборська Ю.О. 

 

Секретар доц. ________________________________ Брідня Л.Ю. 


